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DAGSORDEN 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen forslår advokat Klaus Juel Rasmussen. Klaus blev valgt enstemmigt. Dirigenten konstaterede, at 

generalforsamlingen var indvarslet ved annonce i Stevnsbladet d. 9. april 2025. Generalforsamlingen var 

dermed rettidigt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 

2. Bestyrelsens beretning 

Formand Lars Ibsen aflagde bestyrelsens beretning.  

I 2024 har vi afholdt 6 bestyrelsesmøder.  

Afkalknings-anlægget fungerer efter planen. Anlægget tages ud af drift hvert år for en generel service, 

dette foretages i februar/marts måned. I øjeblikket har vi indlejet folk udefra til drift af vores anlæg, og der 

foregår løbende ændringer af anlægget og i styringen for at minimere antallet af alarmer. dH-værdien er ca. 

12.  

Byggeaktiviteten i vores forsyningsområde er høj, og der kommer løbende nye andelshavere til.  

Vi havde kommunalt tilsyn af vandværket i august 2023. Tilsynet gav anledning til enkelte anbefalinger som 

er blevet udført i 2024. 

Vandkvaliteten har ligget indenfor myndighedernes krav. Analyserapporter kan altid ses på vandværkets 

hjemmeside. 

Vi har et eksternt IT-firma, NetIP, til at varetage vores it-systemer og alle vores administrative filer mv. er 

ligger i skyen. Styring af vandværket ligger hos os selv. 

EU har udgivet et cybersikkerhedsdirektiv som hedder NIS2. Vi har entreret med et af Danske Vandværker 

godkendt firma, TD-K, som har gennemgået vores IT-anlæg og påvist de mangler som det har. Det IT-firma 

som vi har til vores daglige drift har skiftet/er blevet opkøbt og hedder nu NetIP, hvor det tidligere hed 

Infrateam. NetIP hjælper os med at komme igennem processen med implementeringen af NIS2 direktivet. 

I juni 2025 meddelte Forsvarsministeriet og Beredskabsstyrelsen, at alle borgere skal kunne klare sig i tre 

døgn, hvis Danmark rammes af en krise på nationalt, regionalt, eller lokalt plan. Storevand har på 

hjemmesiden bekendtgjort, at vandværket vhja. nødgenerator og vandværkstanken forventer at kunne 

forsyne borgerne med vand i tre døgn.  

Bestyrelsen undersøger i øjeblikket muligheden/rentabiliteten i at sætte solceller på taget eller tæt på 

vandværket, som kan dække det el-forbrug vi har i dagtimerne. 

Nødforbindelserne til Hårlev og Rødvig vandværker er ikke kommet videre. Her afventer vi rammerne i 

kommunens nye vandforsyningsplan som bliver politisk behandlet i efteråret 2025. 

BNBO, boringsnære beskyttelsesområder. Der er fra kommunen udlagt områder omkring vores boringer 

hvor der ikke må udledes pesticider. Der er udført nye beregninger på områdernes størrelser, 

erstatningspriserne har vi ikke set endnu. I den forbindelse blev vi fra staten blevet pålagt at forhandle med 

de berørte lodsejere om en eller anden form for erstatning. Disse forhandlinger skulle være gennemført 

inden udgangen af 2022. Der er ikke indgået aftaler med de berørte lodsejere, idet de ikke har ønsket at 

indgå en frivillig aftale, men afventer hvad staten gør. Dette skulle have været afsluttet pr. 31-12-2023, 
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men udskudt til 31-12-2024. Derfor forventes endelig afklaring på BNBO-erstatninger først i løbet af 2025. 

Erstatningsbeløbet forventes at ligge imellem 1,25 og 1,8 mio kr.  

Med udgangen af 2024 havde vi 2.530 forbrugere. 

Vi har i alt udpumpet 212.131 m3 vand. Heraf har vi leveret 193.734 m3 til egne forbrugere. Der er solgt 

4.823 m3 til andre vandværker. Til procesvand er der brugt 3.787 m3. Til brandslukning, lækager og 

ledningsbrud er der brugt 8.261 m3. Der har været et antal ledningsbrud i 2024 med et samlet anslået spild 

på 1.526m3. Disse ledningsutætheder og spild udgør ca. 3,9 % af den udpumpede vandmængde.  

Der var et enkelt spørgsmål til vandets hårdhed (dH værdien). 

3. Det reviderede regnskab forlægges til godkendelse. 

Kasserer Axel Mølgaard Andersen fremlagde regnskabet og fokuserede på den likvide overdækning på 

3.121.000 som betyder at vandværket har kapital til både BNBO-erstatninger samt den kommende 

udskiftning af målere hos vandværkets forbrugere.  

En forbruger spurgte til stigningen i vedligeholdelse af ledningsnettet (regnskabets side 15). Dette skyldes 

dels flere brud i den ældre del af ledningsnettet samt etablering af nyt ledningsnet ved flere større 

byggeprojekter i forsyningsområdet.  

Regnskabet blev herefter godkendt. 

4. Budget for det/de kommende år forlægges til godkendelse 

Kassereren gennemgik driftsbudgettet for år 2025. 

Budgettet blev godkendt. 

5. Behandling af indkommende forslag 

Ingen forslag modtaget. 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

Medlemmer i bestyrelsen som er på valg i 2025 

1. Axel Mølgaard Andersen 

2. Tommy Bagger Andersen 

3. Anders Dyrholm, indtrådt som suppleant efter John Bøjlund, som er fraflyttet forsyningsområdet. 

Alle er villige til genvalg. 

Resultat: Alle blev valgt uden modkandidater.  

Suppleanter til bestyrelsen: 

1. Tom Glentemose  modtager ikke genvalg 

2. ? 

Der skal således vælges 2 nye suppleanter 

Resultat: 
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Første suppleant: Flemming Wyrtz 

Anden suppleant: Mette Krogh Olsen 

7. Valg af bilagskontrollant 

Bilagskontrollant: 

1. Jørgen Måløv  modtager genvalg 

Resultat: Han blev genvalgt. 

8. Eventuelt 

Under eventuelt var der en drøftelse af bl.a. de boringsnære beskyttelsesområder samt borgerberedskab 

og vandværkets mulighed for forsyning i krisesituationer. 

 

Der deltog 14 medlemmer i generalforsamlingen inkl. bestyrelsen 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Underskrifter: 

 

 

 

Hans Peter Michaelsen  Klaus Juel Rasmussen 

Referent   Dirigent 


